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JE G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2016. június 30-án megtartott nyílt Képviselő-testületi ülésen. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 

Koblász Sándor    polgármester 
Bercse Dezső    képviselő 
Dézsi Ferenc    képviselő 
Horgász Marianna   képviselő 
Lassú János     alpolgármester 
Nagy Kornél    képviselő 
Simonné Vizler Ágnes   képviselő 

   
Tanácskozási joggal részt vesz: dr. Ungi Kitti     jegyző 
 
Koblász Sándor polgármester a jelenléti ív alapján megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a 
Képviselő-testület 6 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Dézsi Ferenc képviselőt 
javasolja. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

79/2016. (VI. 30.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Dézsi Ferenc képviselőt 
megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Koblász Sándor polgármester kéri a napirendi pontok elfogadását.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

80/2016. (VI. 30.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a napirendi pontok 
tárgyalását az alábbiak szerint: 
 

1. Közbeszerzési eljárás kiírásával kapcsolatos döntések meghozatala 
Előterjesztő: polgármester 
 
2. ITET  
Előterjesztő: polgármester 
 
3. Elkészült beruházások elszámolása 
Előterjesztő: polgármester 
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4. Kültéri óra cseréje 
Előterjesztő: polgármester 
 
5. Újság  
Előterjesztő: polgármester 
 
6. Egyebek 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Bercse Dezső képviselő megérkezik. A szavazati arány 7 főre változik. 
 

1. Közbeszerzési eljárás kiírásával kapcsolatos döntések meghozatala 
 

Műszaki tartalom elfogadása és eljárás kiírásának eldöntése 
 
Koblász Sándor polgármester köszönti Oláh János urat. Kéri a Testületet, hogy a műszaki 
tartalommal kezdje ennek a napirendnek a tárgyalását. Felkéri Oláh János urat, hogy ismertesse a 
tervezett közbeszerzési eljárás alá eső területek műszaki tartalmát. 
 
Oláh János köszönti a Képviselőket. A járdák karbantartásával kezdi a műszaki tartalom 
ismertetését. Az első szakasz CBA –tól a Veres Pálné úton lévő gyalogos híd utánig lenne, amely a 
kiküldött rajz és műszaki tartalom szerint 174 méter hosszú. Elmondja, hogy a CBA és a 
Sportpálya között van egy autószerelő műhely, annak a kocsi behajtójának a viakolorozását 
kihagyta a műszaki tartalomból és a telepnél lévő saroknál lévő terület viakolorozását is. A híd előtt 
és után most van egy beton járda, rákérdez, hogy annak a 6 méteres szakasznak mi legyen a sorsa? 
 
Lassú János alpolgármester véleménye szerint a frissen betonos szakasz maradjon úgy. 
 
Dézsi Ferenc képviselő javasolja, hogy a híd előtt és után a járda legyen rendesen viakolorral 
elkészítve. 
 
Oláh János javasolja, hogy az autószereplő telepnél legyen „egy bajusz” kiaszfaltozva, de a 
kapubejáró maradjon betonos. 
 
Koblász Sándor polgármester összegzi ezen szakasz munkálatait: CBA –tól a Veres Pálné úton lévő 
gyalogos híd utánig viakolor járda, kihagyva az autószerelő műhely előtti behajtót, és a híd utáni földút 
nincsen benne ebben a felújításban. 
 
Oláh János elmondja, hogy a Honfoglalás utca műszaki tartalmát két részre osztva készítette el. Az 
egyik a Fő úttól a Táncsics utcáig, a másik a Táncsics utcától a Fény utcáig. 
 
Koblász Sándor polgármester szerint a Táncsics utcától a Fény utcáig lévő szakaszt most nem 
kellene belevenni a közbeszerzési eljárásba. 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint, ha már csinálunk egy utcát, akkor az egészet meg kell 
csinálni. 
 
Bercse Dezső képviselő is az egész Honfoglalás utca járdájának felújítását javasolja elkészíteni. 
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Horgász Marianna képviselő is javasolja az egész Honfoglalás utca járdájának karbantartását. 
 
Koblász Sándor polgármester összegzi, hogy akkor az egész Honfoglalás utcában a járda karbantartása 
szükséges. 
 
Oláh János elmondja, hogy a következő szakasza az Árpád utca. Itt is két részre osztotta a műszaki 
tartalmat. Az egyik a Bercsényi utcáig, a másik szakasz a Tél utcában lévő kanyar és az ott lévő 
felső két telek előtti terület. Az első szakasz műszaki tartalma ugyanolyan, mint a többi viakoloros 
járdának, a Tél utca sarkán a vízelvezetése az Árpád útra történne és arra a szakaszra kerti szegélyt 
ír majd ki megerősített vízelvezetéssel. Katolikus templomtól Takarékszövetkezet közötti területen járda 
és útépítés is megvalósulna. A Kántorköztől 1,10 méteres járda lenne egy rámpával a babakocsik és 
a mozgássérültek részére. A mostani járda tovább menne 1,10 méterrel a Takarékszövetkezetig. A 
gyógyszertár előtt lenne egy útépítés, parkoló kialakítás és zöldterület rendezés. Hosszanti 4 db 23 
méter hosszú parkoló kerülne kialakításra a gyógyszertár előtt, ahol kiemelt szegéllyel lenne az út és 
a parkoló között a vízelevezetés megoldva. Maga az út 4 méter széles lenne a 
Takarékszövetkezetig. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő rákérdez, hogy összességében ez hány méter hosszú szakasz? 
Szerinte nem kell 4 méter széles út. Soknak találja ennek a területnek a tervezett költségvetését. 
Nem támogatja parkoló kialakítását. 
 
Oláh János elmondja, hogy az út összesen 96 méter hosszú. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő szerint akkor is sok a tervezői költségbecslés erre a területre. 
 
Lassú János alpolgármester sem támogatja a parkoló kialakítását és ő is drágának találja ezt a 
szakaszt. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy ez csak egy tervezői költségbecslés, amely nem lesz 
kiküldve a vállalkozóknak. Véleménye szerint a gyógyszertár előtti területet mindenképpen 
rendezni szükséges. Javasolja, hogy legyen egy 4 méteres út a gyógyszertár előtt, és legyen a 
domboldal rendezve. 
 
Lassú János alpolgármester támogatja a 4 méteres utat és a zöldterület rendezést csak a parkoló 
kialakítását nem támogatja. 
 
Bercse Dezső képviselő támogatná a parkoló kialakítását. 
 
Dézsi Ferenc képviselő nem érti, miért nem rendezzük megfelelően az ott lévő területet. 
 
Koblász Sándor polgármester javasolja 4 méter széles út elkészítését és zöldterület rendezését a 
Takarékszövetkezetig. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint, ha ott parkoló kerül kialakításra, akkor ott azok is meg tudnak 
állni akik vasárnap a templomba mennek misére. A parkoló összesen 60 m2. Ha levesszük az út 
szélességét 3,5 méterre akkor megspóroltuk a parkolót. 
 
Koblász Sándor polgármester összegzi, hogy Katolikus templomtól Takarékszövetkezet közötti területen 
az út 4 méter széles legyen K szegéllyel és ne legyen parkoló. A Takarékszövetkezettől az Y elágazásáig 
megy tovább a járda, oda nem építünk aszfaltos utat, ott csak meghengerelik az utat és 
megszóratjuk kővel. 
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Oláh János elmondja, hogy Takarékszövetkezettől az Y elágazásáig zöldterület rendezés is benne van 
a műszaki tartalomban. Itt 1,10 méter széles járda lenne és az út zúzott kővel lenne megszórva 2 
méter szélességben. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy jövőre rendezni kell majd az Y csomópontot, ahová 
gyalogos átkelőhelyet kellene kiépíteni. 
 
Oláh János elmondja, hogy következik az utak karbantartása szakaszok műszaki tartalma. 
Ismerteti az Ősz utca aszfaltozásának műszaki tartalmát, amely 2,3 méter széles lenne és padka kerül 
elhelyezésre. További munka még az Óvoda előtti árok rendezése 31 méteres szakaszon, ezt a 
polgármester úr külön kérte. A következő szakasz a II. világháborús park mögötti terület aszfaltozása és 
vízelvezetés elkészítse ismerteti az ott megvalósuló műszaki tartalmat. 
 
Lasssú János alpolgármester rákérdez, hogy a tuják és az út között betonfolyóka lenne?  
 
Oláh János elmondja, hogy igen, betonfolyóka lenne. 2,5 méter lenne ennek az útnak a szélessége. 
 
Koblász Sándor polgármester kéri, hogy itt 3 méter széles legyen az út. Az utolsó szakasz a Dobó 
utca kijavítása. 
 
Oláh János elmondja, hogy a Dobó utcában az út 20 %-ában található olyan kő, amit ki kell javítani. 
A hibás kövek alá kerül az aládolgozás, amely ára a becslések szerint 2,1 millió forint. Kiosztja 
ennek az utcának a műszaki tartalmát. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő kéri, hogy a gyógyszertár előtti területet számolja újra Oláh 
János úr költségcsökkentés miatt. 
 
Koblász Sándor polgármester rákérdez, hogy akkor a megbeszélt műszaki tartalom megfelel-e 
mindenkinek? Kéri Oláh János urat, hogy a mai ülésen megbeszéltek szerint dolgozza át a műszaki 
tartalmat. Elmondja, hogy szükséges a közbeszerzési értékhatárt is meghatározni. Javasol bruttó 40 
millió forintot. Kiosztja a jelenleg az Önkormányzat számláiról szóló összesítést  
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy a tervezői költségbecslés szerint a munkálatok összköltsége 
bruttó 37,5 millió forint. Ismerteti a még kifizetésre váró munkálatok összegét és az Önkormányzat 
rendelkezésre álló pénzösszegét. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő nettó 30 millió forintban javasolja meghatározni a közbeszerzési 
értékhatárt, mert a tervezői költségbecslés úgy is csökken azokkal az összegekkel, ahol kértük a 
tételek átszámolását. 
 
Dézsi Ferenc képviselő javaslata nettó 30 millió forint. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás 
nem volt, felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

 



 6 

81/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete a „Belterületi utak és 
járdakarbantartás és kapcsolódó munkák elvégzése 2016.” címmel közbeszerzési eljárást ír ki 
az alábbi munkálatok elvégzésére: 

 
Járdák karbantartás: 
 

1. CBA –tól a Veres Pálné úton lévő gyalogos híd utánig (viacolor járda, kihagyva az 
autószerelő műhely előtti behajtót, és a híd utáni földút nincsen benne ebben a felújításban, de a 
híd mindkét oldalán viakolor fedés) 

 
2. Honfoglalás utca (egész utca járdájának viakolorozása) 
 
3. Árpád utca (Két részre venni az utca műszaki tartalmát: egyik szakasz a Bercsényi utcáig 
viakolor járda, a másik szakasz a Tél utcában lévő kanyar és az ott lévő felső két telek előtti terület, 
amelyek vízelvezetése az Árpád útra történne és arra a szakaszra kerti szegély kerül kiírásra 
megerősített vízelvezetéssel) 
 
4. Katolikus templomtól Takarékszövetkezetig (a Kántorköztől 1,10 méteres viakolor járda 
lenne egy a Kántor köznél rámpával a babakocsik és a mozgássérültek részére, a mostani járda 
tovább menne 1,10 méter szélességben a Takarékszövetkezetig)  
 
5.Takarékszövetkezettől Y elágazásig (1,10 méter széles viakolor járda) 

 
Utak karbantartása: 
 

1. Katolikus templomtól Takarékszövetkezetig út aszfaltozása 4 méter széles aszfaltos út 
kiemelt szegéllyel) 
 
2. Ősz utca aszfaltozása (2,3 méter széles aszfaltos út, padkával) 
 
3.Dobó utca kijavítása (a gödrökben lévő kövek kiemelése, aládolgozással, bitumenes kiöntéssel) 
 
4.Takarékszövetkezettől Y elágazásig út kőszórása (út zúzott kővel való megszórása 2 méter 
szélességben, zöldterület rendezése) 
 

Kapcsolódó munkák: 
 

1.Óvoda előtti árok árokelemekkel való karbantartása (31 méter hosszan) 
 
2.II VH. emlékmű mögötti út aszfaltozása és vízelvezetése (3 méter széles aszfaltos út, az út 
szélén betonfolyóka) 

 
A közbeszerzési eljárásra rendelkezésre álló keret összege: nettó 30 millió forint 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Ajánlati felhívás mely vállalkozóknak kerüljön kiküldésre 
 
Koblász Sándor polgármester kéri, hogy a Testület válassza ki azt a négy vállalkozót, akiket 
szeretne meghívni erre az eljárásra. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző ismerteti a korábbi években a közbeszerzési eljárásra meghívott vállalkozók 
nevét és elérhetőségét. Elmondja, hogy négy vállalkozót kell meghívni az új szabályok szerint. 
 
Oláh János elmondja, hogy a közbeszerzési szakértő véleménye szerint, ha a Testület szeretné, 
akkor ketté lehet bontani a két tevékenységet. Külön cég csinálná az utakat és külön cég csinálná a 
járdákat. 
 
Dézsi Ferenc képviselő nem támogatja a munkálatok különválasztását, mert az szerinte drágítaná 
az árat. 
 
Bercse Dezső képviselő jónak tartaná a két munka szétválasztását. Javasolja az UNI BAU 
LOGISTIC Fuvarszervező Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. meghívását is. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

82/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete a „Belterületi utak és 
járdakarbantartás és kapcsolódó munkák elvégzése 2016.” címmel közbeszerzési eljárásra az 
alábbi cégeket hívja meg: 
 
- Pannon Globál Zrt. (1214 Budapest, Nap u. 16. III/11.) 
- Megyei Kovács Kft. (1044 Budapest, Fadrusz János u. 22.) 
- Penta Kft. (2100 Gödöllő, Kenyérgyári út 1/E.) 
- Berbau 2002 Kft. (2613 Rád, Rákóczi út 48/2) 
- UNI BAU LOGISTIC Fuvarszervező Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (8200 Veszprém, 
Csikász utca 4. B. ép. tetőtér 1.) 
  

 Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

Közbeszerzési referens elfogadása 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a közbeszerzési eljárás során szükséges 
kiválasztania azt a céget, aki a közbeszerzési eljárást lefolytatja. A beérkezett árajánlatok alapján a 
Cordellia Kft. árajánlatának elfogadását javasolja. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
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Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

83/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete a „Belterületi utak és 
járdakarbantartás és kapcsolódó munkák elvégzése 2016.” című közbeszerzési eljárás 
lebonyolításával a Cordellia Kft. (8000 Székesfehérvár, Prohászka út 11., ügyvezetője: Réti 
Lajos) árajánlatát fogadja el 230.000.-Ft+ áfa összegért. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

6.Műszaki ellenőr elfogadása 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a közbeszerzési eljárás során a munkák 
elvégzéséhez szükséges műszaki ellenőr kiválasztása. A beérkezett árajánlatok alapján a Nexu Bt, 
árajánlatának elfogadását javasolja. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

84/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete a „Belterületi utak és 
járdakarbantartás és kapcsolódó munkák elvégzése 2016.” című közbeszerzési eljárás során 
a műszaki ellenőrzési feladatok ellátására a Nexu Bt. (2143 Kistarcsa, Szent László u. 59/a., 
ügyvezetője: Oláh János) árajánlatát fogadja el nettó 200.000.-Ft. összegért. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

Közbeszerzési szabályzat elfogadása 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a jogszabályváltozások miatt szükséges új 
Közbeszerzési szabályzat elfogadása és el kell fogadnia az idei évre vonatkozó közbeszerzési tervet 
a mellékletben foglaltak szerint. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

85/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete elfogadja az Önkormányzat új 
Közbeszerzési Szabályzatát a mellékletben szereplő tartalommal. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

Közbeszerzési terv elfogadása 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a közbeszerzésekről szóló törvény előírja, hogy az 
ajánlatkérőnek minden évben éves összesített közbeszerzési tervet köteles készíteni az adott évre 
tervezett közbeszerzésekről. A közbeszerzési tervet a Képviselő-testület hagyja jóvá. A 
közbeszerzési terv nyilvános, ezért a település honlapján elérhetővé kell tenni és a helyben szokásos 
módon történő kihirdetéséről gondoskodni kell. Váchartyán Község Önkormányzata 2016. évben 
a Belterületi utak és járdakarbantartását és kapcsolódó munkák elvégzését szeretné elvégezni 
közbeszerzési eljárás keretében. Kéri az előterjesztéshez mellékelt közbeszerzési terv elfogadását. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

 
86/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
„Belterületi utak és járdakarbantartás és kapcsolódó munkák elvégzése 2016.” 

közbeszerzési eljárás kiírására 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete elfogadja az Önkormányzat 2016. évi 
közbeszerzési tervét a mellékletben szereplő tartalommal 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

Bíráló Bizottság tagjainak elfogadása 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a közbeszerzési eljárásban szükséges kiválasztani a 
Bíráló Bizottság tagjait és azt a Testületnek szükséges elfogadni. Az határozati javaslatban szereplő 
személyeket javasolom a Bíráló Bizottság tagjainak: 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

87/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete a „Belterületi utak és 
járdakarbantartás és kapcsolódó munkák elvégzése 2016.” című közbeszerzési eljárás során 
a Bíráló Bizottság tagjainak az alábbi személyeket választja: 
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Oláh János – műszaki kompetenciával rendelkező, 
Réti Lajos – közbeszerzési kompetenciával rendelkező, 
Szabóné Kovács Zsuzsanna – pénzügyi kompetenciával rendelkező, 
dr. Ungi Kitti – jogi kompetenciával rendelkező. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

Bírálati szempontok elfogadása 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a közbeszerzési eljárás dokumentációjához fontos 
és szükséges a bírálati szempontok meghatározása. A korábbi években az alábbi szempontokat 
határozta meg a Testület: Összességében legelőnyösebb ajánlat kiválasztása: Nettó ajánlati ár, 
Késedelmi kötbér mértéke, Jótállás időtartama alapján.  
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy az új közbeszerzési törvény szerint az ár csak 50 %-ban 
vehető figyelembe. Lehetséges szubjektív elemeket beletenni a bírálati szempontok közé, de a 
kötbér és a jótállás tartalmában bizonyos szűkítőket is bele lehet tenni. Ilyen például az, hogy a 
kötbér és a jótállás esetében meghatározza a Testület minimum és a maximum összegeket. 
 
 
Dézsi Ferenc képviselő kéri, hogy a testület most erről ne döntsön, de a közbeszerzési referens a 
következő testületi ülésre számolja ki, hogy a minimum és maximum összegek beépítése az ajánlati 
felhívásba hogyan tudja azt befolyásolni, hogy a legalacsonyabb árat tudja kiválasztani a testület. 
 
Koblász Sándor polgármester rákérdez, hogy miért kellenek szubjektív elemek? 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy nem kötelező a szubjektív elem, csak ezzel tudjuk 
beszűkíteni azt, hogy a legjobb árat tudja választani a Testület. 
 
Döntés ebben a kérdésben nem történt. 
 
Koblász Sándor polgármester megköszöni Oláh Jánosnak az eddigi munkát. 
 
Oláh János műszaki ellenőr távozik. 

2. ITET 
 
Koblász Sándor polgármester kéri a képviselőket, hogy név szerint nyilatkozzanak arról, hogy az 
Önkormányzat csatlakozzon-e az új Társuláshoz. Tájékoztatja a képviselőket, hogy váckisújfalu 
belépett az ITET-be. Elmondja, hogy Galgagyörk község is megkapta januártól a támogatási 
összeget, pedig csak tavaly októberben döntöttek a belépés mellett. 
 
Nagy Kornél képviselő csatlakozás mellett szavaz. 
 
Horgász Marianna képviselő úgy dönt, hogy ilyen feltételekkel nem szeretné, ha az 
Önkormányzat csatlakozna az ITET-hez. 
 
Bercse Dezső képviselő rákérdez, hogy mik azok az ilyen feltételek, amelyet a képviselő asszony 
említett? 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az, hogy nem tudjuk, hogy mennyi a támogatási 
összegünk, nincs egységes új tárulási megállapodásunk, nem tudjuk, hogy mennyi a szavazati 
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arányunk, mennyi a közös költség összege? A közös költségről annyit tudunk, hogy 1700.-Ft/lakos, 
amelyet vissza kell fizetnünk. De dr. Sajó Gyula polgármester úrnak a Minisztériumban azt 
mondták, hogy Váckisújfalunak nem kell közös költséget fizetnie, hogy ez Váchartyánra is 
vonatkozik-e, nem tudni. 
 
Bercse Dezső képviselő a csatlakozást támogatja. 
 
Lassú János alpolgármester támogatja a csatlakozást. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő elmondja, hogy a csatlakozás mellett az szól, hogy kapunk 
valamennyi pénzt. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy jó, de nem tudjuk mennyi ez a pénz? 
 
Nagy Kornél képviselő elmondja, hogy Edelman György úr azt mondta neki, hogy Váchartyánra 
körülbelül 6 millió forint jutna. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő támogatja a csatlakozást. 
 
Koblász Sándor polgármester nem támogatja a csatlakozást. 
 
Dézsi Ferenc képviselő nem támogatja a csatlakozást. 
 
Bercse Dezső képviselő szerint Váchartyánnak nem mindegy, hogy kap-e 5 vagy 6 millió forintot 
vagy nem. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy ő nem szeretne részt venni az ITET üléseken. 
Felkéri az alpolgármestert, hogy képviselje őt. Továbbra is képviseli az Önkormányzatot az IIT-
ben és ITT-ben az azzal kapcsolatos elszámolásokban. Elmondja, hogy legjobban azt sérelmezi, 
hogy ITT-ben kapott 12,9 millió forint helyett most körülbelül 6 millió forintot kapna az 
Önkormányzatunk. És azok az Önkormányzatok, akik korábban az ITT-ben voltak a támogatási 
összegükhöz képest több pénzt kapnak, például Őrbottyán 12,9 millió forint helyett 30 millió 
forint feletti összeget, Püspökszilágy és Kisnémedi több mint 2 millió forinttal gyarapodnak. Ilyen 
formában, ezért nem tudom támogatni a csatlakozást és sajnálom, hogy ez bekövetkezett. Az 
előzményeket mindenki ismeri, és tudják, hogy miért lett az ITT-ből ITET. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint az Önkormányzatot megrövidítették az ITT-ből kilépő tagok. 
Azzal, hogy nekünk 2017. december 31-ig aláírt szerződésünk volt 12,9 millió forint támogatásra, 
amely még két évig járt volna. Szerinte bírósághoz kellene azzal fordulni, hogy semmi nem 
indokolta az új társulás létrehozását és a régiből való kilépést. De mivel ez megtörtént kárt okoztak 
Önkormányzatunknak. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
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Szavazatarányok:  
4 igen, 3 nem 

88/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete úgy dönt, hogy csatlakozni kíván az 
Izotóp Tájékoztató Ellenőrző Társuláshoz. 
. 
Határidő: 2016. június 30. 
Felelős: polgármester 

3. Elkészült beruházások elszámolása 
 
Koblász Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy elkészültek az Óvodában és 
Községben a beruházások. Elkészült a Hivatal előtti árok, a Veres Pálné utcában a híd felújítása és 
a Dózsa György út kiemelt szegély. Kéri a Testület jóváhagyását ahhoz, hogy ezeket a 
beruházásokat kifizethesse. Elmondja, hogy minden munkát megnézett. Minden kifogástalan 
állapotban van. Elmondja, hogy az óvodai parketta karbantartása még folyamatban van, de ha az is 
készen lesz és megfelelő minőségű arra is kér felhatalmazást, hogy azt is kifizethesse. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

89/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete hozzájárul ahhoz, hogy az alábbi 
elvégzett munkák kifizetésre kerülhetnek és a polgármestert és a vezető óvónőt arra, hogy a 
teljesítésigazolásokat aláírják 
 
Pannon Globál Zrt.(székhelye:1214 Budapest, Nap u. 16. III/11., adószám: 14938355-2-43, 
cégjegyzékszám:01-10-046493, képviseli: Bánóczy András) részére: 
 

- a Dózsa György utcában a régi támfal elbontására és kiemelt szegély készítése, 
karbantartása: 1.039.435.-Ft + áfa összesen 1.320.082.-Ft. azaz Egymillió-
harminckilencezer- négyszázharmincöt Forint összegben,  
 

- Óvodai épülete mögötti téglatároló felújítása, karbantartása 945.470.-Ft + áfa 
összesen 1.200.747.-Ft. azaz Egymillió - Kettőszázezer - hétszáznegyvenhét Forint 
összegben,  
 

- Óvodai Hinta áthelyezése és alatta ütéscsillapító felület kialakítására 235.500.-Ft + 
áfa összesen 299.085.-Ft. azaz Kettőszáz kilencvenkilencezer – nyolcvanöt Forint 
összegben,  
 

- Óvodai Medence bontását és a körülötte lévő terület rendezését 222.000.-Ft + áfa 
összesen 281.940.-Ft. azaz Kettőszáz nyolcvanegyezer – kilencszáznegyven Forint 
összegben,  
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- Veres Pálné utcánál lévő gyalogos híd karbantartási munkálatai 387.710.-Ft + áfa 
összesen 505.092.-Ft. azaz Ötszázötezer-kilencvenkettő Forint összegben.  

 
Berbau 2002 Kft. (székhelye: 2613 Rád, Rákóczi út 48/2.), cg. 13-0-9173103,   adószáma: 
25092622-2-13, képviseletében eljár önálló képviseleti joggal: Berecz Attila ügyvezető)  részére 
 

- a Fő úton a Katolikus templomtól a Polgármesteri Hivatal előtt lévő vízárokban a 
meglévő árokelemek elhelyezése, karbnatartása 598.260.- Ft +27 % Áfa = 759.790.- Ft. 
azaz Hétszázötvenkilencezer- hétszázkilencven Forint összegben. 

 
Makács Tamás (8625 Szólád, Kültelek, adószám:66819826-1-34) részére 
 

- az Óvodai parketta karbantartása (3 csoportszoba, iroda, alvószoba, logopédiai szoba 
helyiségek 180 m2) 564.000.- Ft. azaz Ötszázhatvannégyezer Forint összegben. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Koblász Sándor polgármester távozik.  A szavazati arány 6 főre változik. Az ülés vezetését Lassú János 
alpolgármester veszi át. 

4. Kültéri óra cseréje 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy a Polgármesteri Hivatal előtti óra elromlott. A 
javítását senki nem vállalja. Ilyen kültéri óra értékesítésével is nagyon kevés cég foglalkozik. Az 
előterjesztésként csatolva lett a beérkezett árajánlat. Kéri a Testület döntését arról, hogy melyik óra 
kerüljön megvásárlásra. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy ebben az összegben benne van a szerelés költségbe is. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint legalább az 50 cm-es óra legyen, hogy jól lehessen látni. 
 
Lassú János alpolgármester javasolja, hogy 60 cm-es legyen. 
 
Horgász Marianna képviselő is a nagyobb óra vásárlását támogatja. 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, felkérte 
a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

90/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete úgy dönt, hogy elfogadja a Partner - Vill 
Bt. (2600 Vác, Napraforgó utca 26.) ajánlatát a PI-K60 60cm-es két oldalas 230V-os vezérlővel 
GPS antennával belső világítással 60 cm-es kültéri óra vásárlásra 527.000.-Ft + áfa összegért. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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5. Újság 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy a korábbi testületi ülésen szó volt helyi újság 
kiadásáról.  
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy a polgármester úr kért ajánlatot a szerkesztésre és a nyomdai 
munkákra, mely ajánlatot a képviselők is megkaptak. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő elmondja, hogyha lesz ITET újság, akkor nem kell helyi újság. 
Véleménye szerint nem lesz elég cikk a negyedévenkénti megjelenéshez. 
 
Horgász Marianna képviselő véleménye szerint, ha lesz ITET újság, akkor is legyen helyi újság, 
mert régen az ITT újságban se fért bele nagyon sok cikk. 
 
Dézsi Ferenc képviselő 4 oldalas színes újságot javasol. Szeretné, ha az újságban szerepelnének a 
helyi történések. 
 
Horgász Marianna képviselő szerint az iskola, az óvoda és a civil szervezetek is tudnak cikkeket 
megjelentetni az újságban. 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
4 igen, 2 nem 

91/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete úgy dönt, hogy szeretne 4 oldalas színes 
helyi újságot megjelentetni 2016. szeptember 1-től negyedévenkénti megjelenéssel. 
 
Elfogadja a GENECORG Kft. (1155 Budapest, Rákos út 98., tomi.tamas@gmail.com, Vajda 
Tamás 06-70-336-3013) árajánlatát a tördelésre és a nyomtatásra 56.000.-Ft/600 példány + áfa 
összegért. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

1. Egyebek 
a) Euniore ISE kérelme rászorult gyerekek nyári táborozásával kapcsolatban 

 
Lassú János alpolgármester ismerteti a beérkezett kérelmet. 
 
Bercse Dezső képviselő támogatja a kérelmet. 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, felkérte 
a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
 

mailto:tomi.tamas@gmail.com
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Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

92/2016. (VI. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete úgy dönt, hogy elfogadja az 
Euniors ISE (1045 Budapest, Széchenyi tér 8/A) kérelmét és egyszeri 30.000.- Ft. összeggel 
támogatja a Gruchmann családban lévő 4 gyermek, és a Toldi családban lévő 2 
gyermek nyári táboroztatását a váchartyáni óvodában megrendezésre kerülő táborban. 
 
A támogatást a 2016. évi szociális keret terhére állapítja meg. 
 
Határidő: 2016. július 15. 
Felelős: polgármester 
 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Lassú János alpolgármester megköszöni a 
részvételt 18 és 35 óra perckor bezárja az ülést. 
 

K.m.f. 
          
 
 

Koblász Sándor              dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
 
 
       Dézsi Ferenc 
         képviselő 


